
PROTOKÓŁ NR 20/17

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 24 lipca 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, a zakończyło o 17:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna - Przewodnicząca Komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

5. Henryk Płoński

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.

Porządek obrad:

1. Otwarcie – porządek, zatwierdzenie.

2. Rozpatrzenie pisma Pogotowia Ratunkowego.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.  Posiedzenie komisji  otworzyła  Przewodnicząca Komisji  Zdrowia i  Opieki  Społecznej,  Pani

Krystyna Konieczna. Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2 . Radni zapoznali się z pismem z Pogotowia Ratunkowego z prośbą o dotację do zakupu sprzętu

medycznego. Po dyskusji komisja zadecydowała o przesunięciu prośby i realizację (teoretycznie) w przyszłym

budżecie na 2018 r.

Ad 3. W sprawach różnych radni dyskutowali o funkcjonowaniu przychodni przy ul. Jeleniogórskiej.

Ustalili, że niezbędne jest spotkanie z Dyrektorem Szpitala, w związku z brakiem reakcji na maila wysłanego 

z Urzędu Miasta do EMC. Członkowie komisji zwrócili uwagę na brak toalety funkcjonującej w mieście. Radni

z przekazów mieszkańców, jak i swoich swoich spostrzeżeń stwierdzają, że toaleta przy ul. Jagiellończyka jest

nieczynna  (wisi  kłódka).  Brak  publicznej  toalety  jest  brakiem  podstawowego  czynnika  niezbędnego  do

normalnego funkcjonowania turystyki w Kowarach.

Następnie zwrócono uwagę na brak ławki w pobliżu byłego dworca kolejowego przy tzw. zabytkowym

dźwigu kolejowym, którym interesują się turyści. Podczas przejazdu autokaru z Karpacza do Parku Miniatur

turyści wysiadają przy dźwigu i nie mają gdzie spocząć.

Radny P. Płoński wrócił do problemu braku wody i kanalizacji w pomieszczeniu przy 1 Maja 57, które

to pomieszczenie wynajmuje krawiec, świadczący usługi dla ludności kowarskiej. Po pożarze w 2016 r. (lipiec)

przy ul 1 Maja 56 (a więc przeszło rok czasu), brak wody i kanalizacji uniemożliwia normalne funkcjonowanie

zakładu.



Ad 4.  Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje aby pismo Pogotowia Ratunkowego z prośbą o dotację do

zakupu sprzętu medycznego wziąć pod uwagę w budżecie na 2018 r. w miarę posiadanych środków.

2. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje o udrożnienie funkcjonowania toalety publicznej przy ul.

Jagiellończyka. Niezbędna jest toaleta druga w centrum miasta przy placu zabaw na ul. Matejki.

3.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej zwraca się z wnioskiem o postawienie ławki w pobliżu zabytkowego

dźwigu kolejowego  przy  ul.  Karkonoskiej.  Na przeciw byłego banku PKO stoją  dwie  ławki  nie  używane.

Można jedną przenieść w pobliże byłego dworca PKP.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krystyna Konieczna


